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Dr  Zbigniew  Hałat  –  epidemiolog,  były  Główny  Inspektor
Sanitarny – spogląda krytycznie na masową akcję szczepień ze
względu na wiele niepożądanych reakcji na szczepionkę. Według
lekarza skuteczniejszym sposobem walki z koronawirusem jest
leczenie choroby podczas wystąpienia wczesnych objawów.
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